

因公出国公示

应 2024 年第 21 届国际热带医学与疟疾大会（21st ICTMM 2024）组织主席斯提 讷什娜 牟在恩教授（Siti Nursheena Mohd Zain）邀请，我校王春仁教授、高俊峰副教授、博士研究生兰卓一行 3 人拟于 2024 年 9 月 17 日至 24 日赴马来西亚砂拉越古晋市，参加 2024 年第 21 届国际热带医学与疟疾大会（21st ICTMM 2024）。此次出访全部费用由王春仁和高俊峰的国家自然科学基金和省自然科学基金承担。

根据国家相关规定现予公示，公示期为 2024 年 6 月 13 日- 6 月 19 日。如有异议，请与我单位联系。

联系人：李晨曦

电话：6819856

特此公示。

- 附件：1. 邀请函及翻译
2. 代表团人员名单



附件 1: 邀请函及翻译



30 March 2024

Prof Dr Chunren Wang
Heilongjiang Bayi Agricultural University
chunrenwang@sohu.com

Dear Prof Dr Chunren Wang,

21ST INTERNATIONAL CONGRESS FOR TROPICAL MEDICINE & MALARIA (ICTMM 2024)

Malaysia is honoured to host the 21st International Congress for Tropical Medicine & Malaria (ICTMM 2024) in Kuching, Sarawak. The event will be held at the Borneo Convention Centre Kuching, Sarawak, Malaysia, from 19th to 23rd September 2024.

The theme for this congress is **Global Responses and Interdisciplinary Research Towards Eliminating Tropical Diseases**. The congress will cover various topics and updates on tropical medicine, including malaria, infectious diseases, non-communicable diseases, neglected diseases, drug resistance, parasitology, zoonoses, travel medicine, and other public health issues.

It is with great pleasure that we confirmed that you have successfully registered as a participant of the Congress. Your participation and contributions are highly valued, and we eagerly anticipate your presence at the Congress. We take note that your visitation expenses will be borne by your good self.

For more information, please visit our website at <https://ictmm2024.org/>. For any assistance, please contact the ICTMM 2024 Congress Secretariat via email to secretariat@ictmm2024.org.

Thank you and we look forward to welcoming you in Kuching, Sarawak, Malaysia.

Yours sincerely,

PROF DR SITI NURSHEENA MOHD ZAIN
Organising Chair
21st International Congress for Tropical Medicine & Malaria (ICTMM 2024)

2024.03.30

王春仁教授

黑龙江八一农垦大学

chunrenwang@sohu.com

尊敬的王春仁教授：

第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）

荣幸地在马来西亚砂拉越古晋主办第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）。

该活动将于 2024 年 9 月 19 日至 23 日在马来西亚砂拉越古晋婆罗洲会议中心举行。

本届大会的主题是消除热带疾病的全球策略和跨学科研究。大会将涵盖热带医学的各种主题和最新情况，包括疟疾、传染病、非传染性疾病、被忽视的疾病、耐药性、寄生虫学、人畜共患病等其他公共卫生问题。

我们非常高兴地确认您已成功注册成为大会的参与者。我们高度重视您的参与和贡献，我们热切期待您出席大会。我们注意到，您的参会费用将由您自己承担。

要了解更多信息，请访问我们的网站 <https://ictmm2024.org/>。如需任何帮助，请通过电子邮件联系 ICTMM 2024 大会秘书处 secretariat@ictmm2024.org。

谢谢你，我们期待着在马来西亚砂拉越古晋欢迎你。

谨上，

斯提 讷什娜 牟在恩教授

组织主席

第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）

30 March 2024

Assoc Prof Dr Junfeng Gao
Heilongjiang Bayi Agricultural University
gaojunfeng_2005@163.com

Dear Assoc Prof Dr Junfeng Gao,

21ST INTERNATIONAL CONGRESS FOR TROPICAL MEDICINE & MALARIA (ICTMM 2024)

Malaysia is honoured to host the 21st International Congress for Tropical Medicine & Malaria (ICTMM 2024) in Kuching, Sarawak. The event will be held at the Borneo Convention Centre Kuching, Sarawak, Malaysia, from 19th to 23rd September 2024.

The theme for this congress is **Global Responses and Interdisciplinary Research Towards Eliminating Tropical Diseases**. The congress will cover various topics and updates on tropical medicine, including malaria, infectious diseases, non-communicable diseases, neglected diseases, drug resistance, parasitology, zoonoses, travel medicine, and other public health issues.

It is with great pleasure that we confirmed that you have successfully registered as a participant of the Congress. Your participation and contributions are highly valued, and we eagerly anticipate your presence at the Congress. We take note that your visitation expenses will be borne by your good self.

For more information, please visit our website at <https://ictmm2024.org/>. For any assistance, please contact the ICTMM 2024 Congress Secretariat via email to secretariat@ictmm2024.org.

Thank you and we look forward to welcoming you in Kuching, Sarawak, Malaysia.

Yours sincerely,



PROF DR SITI NURSHEENA MOHD ZAIN
Organising Chair
21st International Congress for Tropical Medicine & Malaria (ICTMM 2024)

2024.03.30

高俊峰副教授

黑龙江八一农垦大学

gaojunfeng_2005@163.com

尊敬的高俊峰副教授：

第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）

荣幸地在马来西亚砂拉越古晋主办第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）。

该活动将于 2024 年 9 月 19 日至 23 日在马来西亚砂拉越古晋婆罗洲会议中心举行。

本届大会的主题是消除热带疾病的全球策略和跨学科研究。大会将涵盖热带医学的各种主题和最新情况，包括疟疾、传染病、非传染性疾病、被忽视的疾病、耐药性、寄生虫学、人畜共患病等其他公共卫生问题。

我们非常高兴地确认您已成功注册成为大会的参与者。我们高度重视您的参与和贡献，我们热切期待您出席大会。我们注意到，您的参会费用将由您自己承担。

要了解更多信息，请访问我们的网站 <https://ictmm2024.org/>。如需任何帮助，请通过电子邮件联系 ICTMM 2024 大会秘书处 secretariat@ictmm2024.org。

谢谢你，我们期待着在马来西亚砂拉越古晋欢迎你。

谨上，

斯提 讷什娜 牟在恩教授

组织主席

第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）

30 March 2024

Dr Zhuo Lan
Heilongjiang Bayi Agricultural University
lannzhuo@163.com

Dear Dr Zhuo Lan,

21ST INTERNATIONAL CONGRESS FOR TROPICAL MEDICINE & MALARIA (ICTMM 2024)

Malaysia is honoured to host the 21st International Congress for Tropical Medicine & Malaria (ICTMM 2024) in Kuching, Sarawak. The event will be held at the Borneo Convention Centre Kuching, Sarawak, Malaysia, from 19th to 23rd September 2024.

The theme for this congress is **Global Responses and Interdisciplinary Research Towards Eliminating Tropical Diseases**. The congress will cover various topics and updates on tropical medicine, including malaria, infectious diseases, non-communicable diseases, neglected diseases, drug resistance, parasitology, zoonoses, travel medicine, and other public health issues.

It is with great pleasure that we confirmed that you have successfully registered as a participant of the Congress. Your participation and contributions are highly valued, and we eagerly anticipate your presence at the Congress. We take note that your visitation expenses will be borne by your good self.

For more information, please visit our website at <https://ictmm2024.org/>. For any assistance, please contact the ICTMM 2024 Congress Secretariat via email to secretariat@ictmm2024.org.

Thank you and we look forward to welcoming you in Kuching, Sarawak, Malaysia.

Yours sincerely,



PROF DR SITI NURSHEENA MOHD ZAIN
Organising Chair
21st International Congress for Tropical Medicine & Malaria (ICTMM 2024)

2024.03.30

兰卓 博士

黑龙江八一农垦大学

lannzhuo@163.com

尊敬的兰卓博士：

第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）

荣幸地在马来西亚砂拉越古晋主办第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）。

该活动将于 2024 年 9 月 19 日至 23 日在马来西亚砂拉越古晋婆罗洲会议中心举行。

本届大会的主题是消除热带疾病的全球策略和跨学科研究。大会将涵盖热带医学的各种主题和最新情况，包括疟疾、传染病、非传染性疾病、被忽视的疾病、耐药性、寄生虫学、人畜共患病等其他公共卫生问题。

我们非常高兴地确认您已成功注册成为大会的参与者。我们高度重视您的参与和贡献，我们热切期待您出席大会。我们注意到，您的参会费用将由您自己承担。

要了解更多信息，请访问我们的网站 <https://ictmm2024.org/>。如需任何帮助，请通过电子邮件联系 ICTMM 2024 大会秘书处 secretariat@ictmm2024.org。

谢谢你，我们期待着在马来西亚砂拉越古晋欢迎你。

谨上，

斯提 讷什娜 牟在恩教授

组织主席

第 21 届国际热带医学与疟疾大会（ICTMM 2024）

附件 2：代表团人员名单

序号	姓名	性别	工作单位	职务	团内职务	对外身份
1	王春仁	男	黑龙江八一农垦大学 动物科技学院 寄生虫教研室	教师	团长	中国畜牧 兽医学会 兽医寄生 虫学分会 常务理事
2	高俊峰	男	黑龙江八一农垦大学 动物科技学院 寄生虫教研室	教师	团员	教师
3	兰卓	女	黑龙江八一农垦大学 动物科技学院 寄生虫教研室	学生	团员	学生